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SAKSLISTEEMNER 

 Sak  A (29.11.23) – godkjenning av protokoll fra 24.10.23 | Kjell Senumstad  

Avtalen om Børstad blir løftet fra forrige protokoll. Etter møte med hovedstyret, bandy, friidrett og 
fotball den 21.11.23 har samarbeidet om serviseavtalen på Børstad gått bra internt i HIL.  
Hamar kommune var ikke interesserte i den siste avtalen vi lagde og hvis ikke den blir signert tar de 
tilbake pengene og det administrative. Fotball har gått i dialog med kommunen om baneutleie og vært 
tydelige med at de ikke har tatt baneutleie tidligere som det blir påstått, de har tatt leie for banevert.  

Etter en ny samtale mellom kommunen og Ivar Rønningen i fotball ser det ut som at fotball og 
kommunen har blitt enige og vi venter på det siste forslaget fra kommunen hvor de går med på flere 
av våre krav.  

Det HIL fotball savner er en trygghet for at kommunen skal stille med erstattningsbaner hvis Børstad     
må stenger. Kommuneadvokat forteller at Hamar kommune ikke kan binde seg til å stå for erstatning. 

 

Protokoller er enstemmig godkjent.  
 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Følge opp avtale med kommunen Kjell Senumstad  11.12.23 

   

   

Sak B (29.11.23) – kasserer |Wenche Irene Holen 

Alle grupper er i gang med nytt system. Sparebank1 har kjørt lønn for første gang og det gikk bra for 
de fleste gruppene, men til neste gang er vi mer rustet til å vite hva vi skal gjøre.  

Wenche, Andrea og Silje hadde møte for å se på balansen og likviditeten. Det er noen poster vi må 
undersøke for eksempel forsikring og gaver. Andrea kontakter Kari.  
 
Når det kommer til mellomværende foreslår Wenche at vi kan gjøre opp noe i på slutten av året.  
Det er vedtatt att gruppene skal behandles likt, men skøyter er den eneste gruppen som ikke har fått 
penger som hovedlaget skylder dem fra 2022. Derfor ønsker hovedlaget og prioritere dem og det 
forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 



Side 2 

Det er dialog mellom AIAS, turn og hovedlaget angående penger mellom de tre.   

 

Angående sponsormidler må vi vurdere om det blir en utbetaling til gruppene for 2023 eller om 
hovedlaget må beholde de pengene.  
Det er viktig at hovedlaget klarer å skaffe seg likviditet.  

 

 

 

 

Gjøremål  Ansvarlig person Tidsfrist 

Kalle inn til møte med turn og AIAS   Andrea Falkenhem 05.12.23 

 
Sak C (29.11.23) – Daglig leder | Andrea Falkenhem 
 
Renhold 

Andrea Falkenhem har sett på forskjellige alternativer og tilbud for å ha fast renhold i klubbhuset og 
det ble vedtatt at Eir stilte med det beste tilbudet og vi lager en gyldig avtale med dem fra 01.01.24.  
 

Hamar idrettslag har fått støtte fra Norges idrettsforbund for å inkludere flere i idretten. Som et 
pilotprosjekt for rekrutering er det enstemmig vedtatt at fotball og kunstløp får penger får å senke 
treningsavgiften i 2024.  
Det stiller også forventninger til gruppene på at de får med seg flere barn inn i idretten. Gruppene må 
lage en rapport/sammenfatting på om de pengene har hjelp og hvor mye.  

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Kontakte Eir Andrea Falkenhem  05.12.23 

Sak D (29.11.23) - Verneombud | Andrea Falkenhem  

Fra 1 januar er det pålagt å ha verneombud hvis det er flere enn fem ansatte i bedriften. Et 
verneombud skal velges blant og av de ansatte. Det er blant annet krav om at verneombud må ta en 
HMS kurs.  

I januar kaller vi inn til personalmøte med alle faste ansatte hvor vi velger et verneombud.    

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Kalle inn til personalmøte Andrea Falkenhem 05.12.23 

   

   

Sak E (29.11.23) – mandat til gruppe | Hvem 

 



Side 3 

I forkant av dette styremøte hadde hovedstyret invitert alle gruppeledere til et samarbeidsmøte. 
Fotball, turn, skøyter, tennis, svømming og hovedstyret deltok på dette møtet. Målet er å ha et bedre 
samarbeide mellom gruppene og mellom gruppene og hovedstyret. For å få til dette ønsker 
hovedstyret å opprette en arbeidsgruppe. Hovedstyret oppfordrer alle grupper til å delta med en 
person, en som sitter i styret. I tillegg deltar Kjell Senumstad og Andrea Falkenhem i denne 
arbeidsgruppen.  

På møtet deltok Pål Erik Heimstadl fra Innlandet idrettskrets og med hjelp av hann fant vi i grupper 
flere måter å sterke samarbeidet på og hva vi ønsker. (Eget referat fra det møtet sendes ut separat)  

 

Mandat til arbeidsgruppe:  
Samarbeidsform 

- Finne en samarbeidsmodell for grupper imellom og mellom hovedstyret.  

- Hvordan skal samarbeidet foregå og hvor ofte. 

- Velg 2 eller 3 samarbeidsområdene som vi prioriterer i 2024.  

 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Innkalle til første møte Kjell Senumstad 15.12.23 

   

   

Sak F (29.11.23) - Juleavslutning | Hvem 

Vi mangler fortsatt beskjed fra fotball, basketball og turn på hvor mange fra styret som kommer på 
avslutningen.  

Kjell, Mari og Wenche står for forberedelsene på tirsdag.  

 

Konklusjon  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Følg opp de tre gruppene som ikke har svart Andrea Falkenhem 05.12.23 

   

   

Sak G (29.11.23) - Eventuelt| Andrea Falkenhem  

HIL tennis ønsker seg et permanent treningsrom for våre utøvere. Hovedstyret ser ikke noen direkte 
løsning på dette i klubbhuset da et sånt rom koster mye penger.  
 
Andrea Falkenhem jobber med en løsning for våre utøvere på et treningsstudio.  

 

 



Side 4 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

 

 

 

 

 

 


